
 
 

 

Dagsorden og referat  Dato: 26.08.2024  Tid: 17.00-19:30 Sted: Nærum 

Emne: Skolebestyrelsesmøde  Mødedeltagere:   
Anika Rée (ARE) - AFBUD 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) - AFBUD 
Maria Veto (MVE) – fremadrettet suppleant 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Anne Sofie Bentsen (ASB) (suppleant) – træder ind for Maria 
 
Kasper Fløe er tilbage som suppleant 
 
Elevråd: 
 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
Christina Brunkel – udskolingsleder 
Nede Hvass – indskolingsleder VA 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
 
 
 
 



 
 

 

Formål med mødet:   
 

Forbered:  

 

 
Emne 

 
Delmål 

 
Varighed Hvem Bemærkninger 

1.  Velkomst 
- Emner til eventuelt 
- Godkendelse af referat. 

Orientering 17.00 JB 
Præsentation af Christina – udskolingsleder 
Kort præsentation bordet rundt. 
 

2.  Meddelelser 
- Skoleforum 
- Elevtal 
- Kursus 

Orientering 
 

17:10 KS/JB 
 

Skoleforum – bestyrelsesformændene, politikere, skolelederne 
Ny tildelingsmodel – stadig et emne – at gå fra basisbeløb til 
klassetildeling. 
Politikerne skal beslutte i løbet af efteråret. 
 
Elevtal – vi er gået op i elevtal fra 818 til 849 bl.a. ved start af 5 
BH klasser. 
 
Personalesituationen – vi har et par ledige stillinger. 
Indskolingslederstillingen er fortsat ikke besat. 

3.  Nyt fra elevrådet Orientering 17:30 KS Christina – udskolingsleder og Patrick vil arbejde hårdt på at få 
elevrådet op at køre. 
VA arbejder også på at få elevstemmen i spil via elevrådet. 

4.  Forældremøder 
- Fordeling 
- Budskaber 

Drøftelse 17:35 KS JB har udsendt 2 skemaer med datoer – datoerne fordeles 
mellem medlemmerne i SKB. 
Vi holder ikke et formeldt årsmøde. 
Vi deltager i stedet på første forældremøde i alle klasser for at 
fortælle om SKB opgaver i skolen. 
 
 



 
 

 

Herunder sidste års projekter. 
SKB/ledelsen har udarbejdet et mere enslydende regelsæt for 
bruges af skærme / mobiltelefoner. 
SKB deltager ikke i forældremøderne på 8 og 9 klasse. 
 
Retningslinjer for brug af Mobiltelefoner og skærme blev delt 
rundt. At indsamle mobiltelefonen er en udfordring for de 
største. 
Forældrene på 8 årgang bakker op om, at eleverne ikke tager 
mobiler med på lejrskole. 
Det er aftalt, at der skal være gennemsigtighed overfor 
forældrene for hvad vi har af regler på de forskellige årgange, 
ved aflevering af telefonen. 
SKB er optaget af, at eleverne får mulighed for miljøer til 
pauserne. 
 

5.  Høringer 
- Besparelses og omprioriteringskatalog 
- Budget 
- Styrelsesvedtægt (endelig) 

Drøftelse 18:05 KS Kort indkik i besparelseskatalog 
JB ser ikke, at det er nødvendigt at bruge mange kræfter på 
besparelses og omprioriteringskatalog. 
JB skriver høringssvar. 
 
Budget – høringssvar – vi ser frem til den nye tildelingsmodel. 
 
Anlægsmidler, som Ravnholm har, fremgår fortsat er budget. 
 
Styrelsesvedtægter – endelig – flere formalia omkring 
skolebestyrelsens sammensætning. 
 
Principper - JB uddelte et kort udkast over principper. 
Der vil blive udarbejdet ordensregler. 
 



 
 

 

6.  Kalender 
-   

 18:30 JB Mødedag bliver mandag ca. hver 5-6 uge 
Jonas udarbejder er oversigt for skoleårets møder 
 
Næste møder er mandag den 7. oktober 2024  

7.  Kommunikation fra dagens møde 
- Hvad skal der kommunikeres fra 

dagens møde 

Beslutning 18:50 Alle Kommunikationen kommer på forældremøderne 
 

8.  Eventuelt  18:55 Alle KS har haft 25 års jubilæum. 
Det holdes den 10/10 
 
Åbent hus 6/9 fra 14 – 16 – Borgmesteren taler kl. 14.30 
Borgmesteren og skolebestyrelsen inviteres. 
Nogle lærere vil vise rundt – det er ikke alle lærere der deltager 
Fremvisningen er for naboer og andre der ikke har deres 
daglige gang på skolen. 

 
 


